



CANADA

CONSOLIDATION

CODIFICATION

## Execution of Purchase of Property Documents Regulations

## Règlement sur la signature de documents visant l'achat de propriétés

C.R.C., c. 1590

C.R.C., ch. 1590

Current to May 17, 2023

À jour au 17 mai 2023

Published by the Minister of Justice at the following address:  
<http://laws-lois.justice.gc.ca>

Publié par le ministre de la Justice à l'adresse suivante :  
<http://lois-laws.justice.gc.ca>

---

## OFFICIAL STATUS OF CONSOLIDATIONS

Subsections 31(1) and (3) of the *Legislation Revision and Consolidation Act*, in force on June 1, 2009, provide as follows:

### Published consolidation is evidence

**31 (1)** Every copy of a consolidated statute or consolidated regulation published by the Minister under this Act in either print or electronic form is evidence of that statute or regulation and of its contents and every copy purporting to be published by the Minister is deemed to be so published, unless the contrary is shown.

...

### Inconsistencies in regulations

**(3)** In the event of an inconsistency between a consolidated regulation published by the Minister under this Act and the original regulation or a subsequent amendment as registered by the Clerk of the Privy Council under the *Statutory Instruments Act*, the original regulation or amendment prevails to the extent of the inconsistency.

## LAYOUT

The notes that appeared in the left or right margins are now in boldface text directly above the provisions to which they relate. They form no part of the enactment, but are inserted for convenience of reference only.

## NOTE

This consolidation is current to May 17, 2023. Any amendments that were not in force as of May 17, 2023 are set out at the end of this document under the heading “Amendments Not in Force”.

## CARACTÈRE OFFICIEL DES CODIFICATIONS

Les paragraphes 31(1) et (3) de la *Loi sur la révision et la codification des textes législatifs*, en vigueur le 1<sup>er</sup> juin 2009, prévoient ce qui suit :

### Codifications comme élément de preuve

**31 (1)** Tout exemplaire d'une loi codifiée ou d'un règlement codifié, publié par le ministre en vertu de la présente loi sur support papier ou sur support électronique, fait foi de cette loi ou de ce règlement et de son contenu. Tout exemplaire donné comme publié par le ministre est réputé avoir été ainsi publié, sauf preuve contraire.

[...]

### Incompatibilité — règlements

**(3)** Les dispositions du règlement d'origine avec ses modifications subséquentes enregistrées par le greffier du Conseil privé en vertu de la *Loi sur les textes réglementaires* l'emportent sur les dispositions incompatibles du règlement codifié publié par le ministre en vertu de la présente loi.

## MISE EN PAGE

Les notes apparaissant auparavant dans les marges de droite ou de gauche se retrouvent maintenant en caractères gras juste au-dessus de la disposition à laquelle elles se rattachent. Elles ne font pas partie du texte, n'y figurant qu'à titre de repère ou d'information.

## NOTE

Cette codification est à jour au 17 mai 2023. Toutes modifications qui n'étaient pas en vigueur au 17 mai 2023 sont énoncées à la fin de ce document sous le titre « Modifications non en vigueur ».

---

**TABLE OF PROVISIONS**

**Regulations Authorizing Certain Persons to Execute Documents for the Purchase of Property on Behalf of the Director, the Veterans' Land Act**

- 1 Short Title
- 2 Authorization

**SCHEDULE**

**TABLE ANALYTIQUE**

**Règlement autorisant certaines personnes à signer des documents visant l'achat de propriétés pour le compte du directeur des terres destinées aux anciens combattants**

- 1 Titre abrégé
- 2 Autorisation

**ANNEXE**

---

## CHAPTER 1590

---

### VETERANS' LAND ACT

#### Execution of Purchase of Property Documents Regulations

---

#### Regulations Authorizing Certain Persons to Execute Documents for the Purchase of Property on Behalf of the Director, the Veterans' Land Act

### Short Title

**1** These Regulations may be cited as the *Execution of Purchase of Property Documents Regulations*.

### Authorization

**2** For the purposes of acquiring property pursuant to sections 8, 13, 54 and 71 to 73 of the Act, the power and duty of The Director, The Veterans' Land Act, to execute the documents mentioned in the schedule relative to the purposes aforesaid is hereby delegated to the persons named in the schedule who shall exercise the delegated power and duty by signing their respective names for and on behalf of the Regional Director or Acting Regional Director.

---

## CHAPITRE 1590

---

### LOI SUR LES TERRES DESTINÉES AUX ANCIENS COMBATTANTS

#### Règlement sur la signature de documents visant l'achat de propriétés

---

#### Règlement autorisant certaines personnes à signer des documents visant l'achat de propriétés pour le compte du directeur des terres destinées aux anciens combattants

### Titre abrégé

**1** Le présent règlement peut être cité sous le titre : *Règlement sur la signature de documents visant l'achat de propriétés*.

### Autorisation

**2** Aux fins de l'acquisition de propriétés conformément aux articles 8, 13, 54 et 71 à 73 de la Loi, les pouvoirs et devoirs du Directeur des terres destinées aux anciens combattants de valider les documents pertinents mentionnés dans l'annexe relative aux fins susmentionnées sont délégués aux personnes désignées dans l'annexe; ces personnes exerceront les pouvoirs et les devoirs qui leur sont délégués en apposant leur signature pour et au nom du surintendant de district ou du surintendant suppléant de district.

## SCHEDULE

(Section 2)

### PART I

## An Acceptance of a Vendor's Offer to Sell Property to the Director,

### *British Columbia*

William I. Gibson	District Superintendent
John Gilbert	Settlement Officer 2, Property Division
G.C. Townsend	Superintendent, Administration
A.G. Robinson	A/Superintendent, Administration
William Jenkins Millar	Superintendent, Securities, Property and Farms Division

### *Ontario*

Milton George Greer	Acting Superintendent, Property and Securities Division
Terence Herbert Stopford Maunsell	Supervisor, Property Section
L.A. Churcher	London

### *Atlantic*

Walter Andrew Kerr	Settlement Officer 2, Property Division, Saint John, N.B.
Martin William MacKinnon	Farm Credit Adviser 3, Division, Saint John, N.B.
A.M. Aiton	Saint John, N.B.

### PART II

## A Counter Offer to Purchase Property at a Price Lower than the Price at Which a Vendor Made an Offer to Sell And/Or on other Terms of Purchase, if Any,

### *British Columbia*

William I. Gibson	District Superintendent
John Gilbert	Settlement Officer 2, Property Division
G.C. Townsend	Superintendent, Administration

## ANNEXE

(article 2)

### PARTIE I

## L'acceptation de l'offre de cession de la propriété au directeur présentée par le vendeur,

### *Colombie-Britannique*

William I. Gibson	Surintendant de district
John Gilbert	Agent local 2, Division des propriétés
G.C. Townsend	Surintendant de l'administration
A.G. Robinson	Surintendant suppléant de l'administration
William Jenkins Millar	Surintendant de la Division des sécurités, propriétés et fermes

### *Ontario*

Milton George Greer	Surintendant suppléant de la Division des propriétés et sécurités
Terence Herbert Stopford Maunsell	Surveillant des propriétés
L.A. Churcher	London

### *Atlantique*

Walter Andrew Kerr	Agent local 2, Division des propriétés Saint John, N.-B.
Martin William MacKinnon	Conseiller en crédit agricole 3, Division des services agricoles Saint John, N.-B.
A.M. Aiton	Saint John, N.-B.

### PARTIE II

## Une contre-proposition d'achat de la propriété à un prix inférieur à celui auquel le vendeur a convenu de présenter une offre de vente et/ou de soumettre toute autre convention d'achat, s'il y a lieu,

### *Colombie-Britannique*

William I. Gibson	Surintendant de district
John Gilbert	Agent local 2, Division des propriétés
G.C. Townsend	Surintendant de l'administration

A.G. Robinson	A/Superintendent, Administration	A.G. Robinson	Surintendant suppléant de l'administration
William Jenkins Millar	Superintendent, Securities, Property and Farms Division	William Jenkins Millar	Surintendant de la Division des sécurité, propriétés et fermes
<i>Ontario</i>		<i>Ontario</i>	
Milton George Greer	Acting Superintendent, Property and Securities Divi- sion	Milton George Greer	Surintendant suppléant de la Division des propriétés et sécurité
Terence Herbert Stopford Maunsell	Supervisor, Property Section	Terence Herbert Stopford Maunsell	Surveillant des propriétés
L.A. Churcher	London	L.A. Churcher	London
<i>Atlantic</i>		<i>Atlantique</i>	
Walter Andrew Kerr	Settlement Officer 2, Property Division, Saint John, N.B.	Walter Andrew Kerr	Agent local 2, Division des propriétés Saint John, N.-B.
Martin William MacKinnon	Farm Credit Adviser 3, Farm Service Division, Saint John, N.B.	Martin William MacKinnon	Conseiller en crédit agricole 3, Division des services agricoles Saint John, N.-B.
A.M. Aiton	Saint John, N.B.	A.M. Aiton	Saint John, N.-B.